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Abstract (en)
The device (1) has a portable device part (2) at or behind an ear of a user, and an ear piece (3) partially inserted into an auditory canal. A signal
processing unit (11) e.g. digital signal processor, in the part amplifies an electrical input signal and generates an electrical output signal that is
converted into an acoustic output signal by a receiver (14) arranged in the ear piece. A connecting piece (4) has an electrical conductor (19) to
electrically connect the unit and receiver. The piece (4) has a section of a ventilating channel for barometric pressure compensation of the receiver.

Abstract (de)
Bei einem Hörhilfegerät (1) mit einem am oder hinter dem Ohr tragbaren Geräteteil (2) und einem zumindest teilweise in den Gehörgang eines
Benutzers hineinragenden Ohrstück (3), in dem ein Hörer (14) angeordnet ist, soll der Schutz des Hörers (4) vor Verschmutzung verbessert werden.
Hierfür wird eine Schallauslassöffnung (38) in dem Ohrstück (3) mit einer Membran 17 abgedeckt und ein Belüftungskanal (32, 31, 37, 34) zur
Hinterlüftung der Membran (17) vorgesehen, wobei wenigstens ein Teilabschnitt des Belüftungskanals (37) in einem Verbindungsstück (4) verläuft,
das das Geräteteil (2) mit dem Ohrstück (3) verbindet.
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